



1437 Bannock St.
 Denver, CO 80202
 ဖုန်း - 720.865.7695
JIC_news@denvergov.org

သတင်းမီဒီယာသို့ ထုတ်ပြန်မှု ချက်ချင်းထုတ်ပြန်ရန်အတွက်

တနင်္လာနေ့၊ ဧပြီလ 6 ရက်၊ 2020 ခုနှစ်

နေထိုင်ရာနေအိမ်မိမိသား ရှိနေစေခြင်း အမိန့်ထုတ်ပြန်ချက်အား DENVER မှ တိုးချဲ့၊ မြို့တော်မှ ကမ်းလင့် ထောက်ပံ့ခြင်းများ နှင့် ဥပဒေစည်းကမ်းချက်အတိုင်း လိုက်နာဆောင်ရွက်မှုများ ဆက်လက် ဆောက်ရွက်သွားခြင်း

DENVER – မြို့တော်ဝန် Michael B. Hancock မှ Denver မြို့တော်နှင့် ကောင်တီ၏ လူထု ကျန်းမာရေး ဆိုင်ရာ နေထိုင်ရာနေအိမ်မိမိသား ရှိနေစေခြင်း အမိန့် ထုတ်ပြန်ချက်ကို ဧပြီလ 30 ရက်၊ 2020 ခုနှစ် အထိ သက်တမ်းတိုးချဲ့လိုက်ပြီး ချက်ချင်း အကျိုးသက်ရောက်ပါသည်။ ထို့အပြင် မြို့တော်မှ ၎င်း၏လူအများ စုဝေးမှု တားမြစ်ချက်ကိုလည်း ဧပြီလ 30 ရက် အထိ သက်တမ်းတိုးချဲ့လိုက်ပြီး ၎င်း၏ နေ့စဉ် အရေးပေါ် လုပ်ငန်းစီမံဆောင်ရွက်မှု အခြေအနေ နှင့်ပတ်သက်သည့် အစီရင်ခံစာကို denvergov.org ပေါ်တွင် စတင် တင်ပြသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

“နေထိုင်ရာအိမ်မှာဘဲ နေကြပြီး ကိုယ်ထိလက်တွေ့ မှုအကွာအဝေးနဲ့လေ့ကျင့်လုပ်ဆောင်နေကြတဲ့ Denver ရပ်သူရပ်သားများအားလုံးကို ကျွန်တော်အနေနဲ့ အထူး ဂုဏ်ယူပြီးကျေးဇူးတင်ပါတယ်။” ဟု အမိန့်ထုတ်ပြန်ချက်ကိုသက်တမ်းတိုးချဲ့ရင်း Mayor Hancock က ဆိုပါသည်။ “ဒီအရာဟာ လူတွေတော်တော်များများအတွက် မလွယ်ဘူးဆိုတာ ကျွန်တော် သိပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ကျွန်တော်တို့ရဲ့ အသိုင်းအဝိုင်းအထဲနဲ့ နိုင်ငံတစ်ဝှမ်းလုံးထဲမှာ COVID-19 ရဲ့ ကူးစက်ပျံ့နှံ့မှုအကြောင်းနဲ့ပတ် သက်ပြီးတော့ ရရှိထားတဲ့လက်ရှိဒေတာအချက်အလက်နဲ့ အထူးကျွမ်းကျင်သူတွေရဲ့ အကြံပြုချက်အရဆိုလျှင် ဒီလုပ်ဆောင်ချက်တွေဟာ ကျွန်တော်တို့ကို ဒီခက်ခဲ မှုအခြေအနေတစ်ဖက်သို့ကျော်ဖြတ်သွားစေနိုင်ပြီး လူတွေရဲ့ ကျန်းမာရေးကို များနိုင်သလောက်များများ ကာကွယ်ပေးနိုင်တဲ့လုပ်ဆောင်ချက်တွေ ဖြစ်ပါတယ်။”

နဂိုမူလ အမိန့်ထုတ်ပြန်ချက်သည် ဧပြီလ 11 ရက်နေ့တွင် သက်တမ်းကုန်ဆုံးရန် သတ်မှတ်ခဲ့သည်။ ဤအမိန့်ထုတ်ပြန်ချက်နှင့်အတူ ပိုမိုဆိုးဝါးလာသော ကမ္ဘာအနှံ့ ဖြစ်ပွားသည့် COVID-19 ကပ်ရောဂါကြားထဲတွင် မြို့တော်ဝန်မှ မဖြစ်မနေလိုအပ်သော စီးပွားရေးလုပ်ငန်း သို့မဟုတ် မူချလိုအပ်သော လှုပ်ရှားဆောင်ရွက်မှုများ လုပ်ဆောင်ရန်တို့မှအပ ရပ်သူရပ်သားများအားလုံးတို့အား နေထိုင်ရာနေအိမ်မိမိသား ရှိနေစေရန်၊ ထို့အပြင် လူထုကျန်းမာရေး၏ အမိန့်ထုတ်ပြန်ချက် လမ်းညွှန်ချက် များကို လိုက်နာခြင်းအားဖြင့် ဘေးကင်းလုံခြုံစွာ နေထိုင်ရန် မြို့တော်မှ နောက်ထပ်သော ကမ်းလင့်ထောက်ပံ့မှုများနှင့် လိုက်နာဆောင်ရွက်မှုများကို စီမံလုပ် ဆောင်မည်ဖြစ်ပါသည်။

ယနေ့တွင် Denver ၌ -

- 6,090 မှာ စီးပွားရေးလုပ်ငန်းကိစ္စအဝဝကို ဆောင်ရွက်နေကြပြီး ရပ်သူရပ်သားများမှာ နေထိုင်ရာနေအိမ်မိမိသား ရှိနေစေခြင်း အမိန့်ထုတ်ပြန်ချက်နှင့်အညီ လေးစားလိုက်နာခြင်း
- 1,796 မှာ သတိပေးချက်များ ပေးခံရခြင်း
- 14 မှာ ဆင့်ခေါ်ခံရခြင်း

နောက်ထပ်သောအချက်အလက်များနှင့်အတူ မြွင်းချက်စာရင်းအပြည့်အစုံများ အပါအဝင်အတွက် ပူးတွဲထားသည့် လူထုကျန်းမာရေး အမိန့်ထုတ်ပြန်ချက်တွင် ကြည့်ရှုပါ။

နေ့စဉ် အခြေအနေ အစီရင်ခံစာပြချက်ကို ဖယ်ဒရယ်အစိုးရ၏ အရေးပေါ်အတွက် ကိုင်တွယ်ဖြေရှင်းမှု လမ်းညွှန်ချက်များနှင့်အညီ မြို့တော်၏ အရေးပေါ် လုပ်ငန်း စီမံဆောင်ရွက်မှု စင်တာ (EOC) မှ ပြင်ဆင်ပေးပါသည်။ ယနေ့အတွက် အစီရင်ခံစာပြချက်ကို ပူးတွဲပေးထားပြီး denvergov.org ၏ [Local Preparation and Coordination](#) စာမျက်နှာတွင် ရရှိနိုင်ပါသည်။

အစီရင်ခံစာပြချက်များကို နေ့စဉ် အီးမေးလ်ဖြင့် လက်ခံရရှိလိုသည့် မီဒီယာ အသင်းဝင်သူများသည် မိမိတို့၏ ဆက်သွယ်ရန်အချက်အလက်ကို JIC_News@denvergov.org သို့ ပေးထားသင့်ပါသည်။ Denver ၏ COVID-19 ကပ်ရောဂါတုံ့ပြန်ဆောင်ရွက်နေဆဲ အကြောင်းနှင့်ပတ်သက်သည့် နောက်ဆုံးအခြေအနေများအတွက် denvergov.org တွင် လည်ပတ်ကြည့်ရှုပါ။

###